

Notification

NRCan wishes to advise you of an upcoming requirement. Please review and respond if you would be interested in providing this good or service.

SOLICITATION NO.: NRCan-5000074660

DEPARTMENT: Natural Resources Canada

CONTRACTING AUTHORITY: Jinping Wei

TELEPHONE NO.: 343-541-7931

E-MAIL ADDRESS: jinping.wei@nrcan-rncan.gc.ca

NOTIFICATION PERIOD: January 18 – February 2, 2024.

DESCRIPTION OF REQUIREMENT:

This Notification is being issued for the requirement of **Professional Services Category 12.4 Professional Engineer – Senior Level** to produce Engineering Drawings for Conodont Snorkel Arm Ventilation and Suppression System for Natural Resources Canada under the ProServices Supply Arrangement (SA) method of supply which specifically covers requirements for below the CKFTA threshold (including taxes, travel and living, amendments, etc.).

There is a security requirement for this requirement.

This requirement is not subject to the provisions of any trade agreement.

DELIVERY DESTINATION AREA: Calgary, Alberta

APPLICABLE CLCA(S): There are no CLCAs applicable to this requirement.

DURATION OF CONTRACT / DATE REQUIRED: Contract award to March 29, 2024.

Avis

RNCan souhaite vous aviser d'un prochain besoin. Veuillez analyser le besoin et indiquer si vous souhaitez fournir ce bien ou ce service.

N° DE LA SOUMISSION : NRCan-500074660

MINISTÈRE : Ressources naturelles Canada

DÉLÉGATION D'AUTORITÉS : Jinping Wei

N° DE TÉLÉPHONE : 343-541-7931

ADRESSE DE COURRIEL : jinping.wei@nrcan-rncan.gc.ca

DÉLAI DE L'AVIS : 18 janvier au 2 février 2024.

DESCRIPTION DU BESOIN :

Le présent avis est émis pour le besoin de **services professionnels de catégorie 12.4 Ingénieur professionnel - niveau supérieur** pour produire des dessins techniques pour le système de ventilation du bras du tuba et de suppression pour Conodont pour Ressources naturelles Canada dans le cadre de la méthode d'approvisionnement de l'Arrangement en matière d'approvisionnement (AA) de ProServices qui couvre spécifiquement les besoins inférieurs au seuil de l'ALÉCC (y compris les taxes, les frais de déplacement et de subsistance, les modifications, etc.).

Il y a une exigence en matière de sécurité pour ce besoin.

Cette exigence n'est soumise aux dispositions d'aucun accord commercial.

LIEU DE LA LIVRAISON : Calgary, Alberta

ERTG APPLICABLE : Il y a aucun ERTG applicable à ce besoin.

DURÉE DU MARCHÉ/DATE EXIGÉE : Attribution du marché à 29 mars, 2024